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PRIMORSKO-GORANSKA   
            ŽUPANIJA                         
         GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/26 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-2 
Rijeka,  30.01.2020. 
                                    
 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
13. sjednica VMO Krimeja održana je 30.01. 2020. (četvrtak) s početkom u 19,30 sati u 
prostorijama MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Danijela Bradamante, predsjednica VMO 
- Valentino Bonata , zamjenik predsjednika VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO 
- Boris Mijolović, član VMO 
- Hrvoje Miholjević, članica VMO 
- Zoran Miličević , tajnik MO 

 
Usvajanje zapisnika  12.  sjednice VMO Krimeja: 

• Zapisnik je      jednoglasno usvojen. 
 

 
 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO i predložila slijedeći  
 
 

DNEVNI RED: 
1. Izvješće o radu VMO Krimeja za 2019 
2. Komunalna problematika 

- Zahtjev stanara Braće Horvatića br. 5 
- Buka s kontejnerskog terminala Brajdica 

 
 

AD- 1 
Predsjednica VMO Krimeja elaborirala je Izvješće o radu Vijeća Mjesnoga odbora Krimeja 
za 2019. godinu te je predložila njegovo usvajanje. 
 
Zaključak: 
Izvješće o radu Vijeća Mjesnoga odbora Krimeja za 2019. godinu jednoglasno je 
usvojeno bez primjedbi i dopuna. 
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AD-2 
a) Vijeću Mjesnoga odbora Krimeja putem ovlaštene osobe obratili su se stanari 

zgrade Braće Horvatića broj 5 apelirajući da se ukloni prometni znak „zabranjeno 
zaustavljanje i parkiranje“ koji se nalazi na početku ulice  obrazlagajući   činjenicom 
premalog broja parkirnih mjesta u cijeloj ulici. 

 
 
 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnoga odbora zahtjev smatra opravdanim te ga upućuje gradskoj upravi 
jer se navedena ulica nalazi u dijelu grada koji je gusto naseljen, a postojeće 
parkirne površine nisu dovoljne za parkiranje svih automobila. Postalo je nepisano 
pravili da stanari parkiraju na svim dostupnim prostorima, kako u ovoj ulici, tako i 
na području čitavog područja Mjesnoga odbora Krimeja. 
 

 
b) Predsjednica Vijeća iznijela je primjedbe građana mjesnog odbora  i šireg područje 

grada koja se nalaze oko kontejnerskog terminala Brajdica i oko područja uz 
željeznički kolosijek na kontinuirano  opterećenje različitim vrstama zagađenja, 
često kumulativnog učinka i visokog intenziteta - i to: bukom, svjetlom, vibracijama  
čime je narušena kvaliteta i standard njihovog života.. 
 

Zaključak: 
Iz rasprave je zaključeno da treba poboljšati međusobnu suradnju između MO 
Krimeja kao i drugih mjesnih odbora s nadležnim subjekatima u predmetu zaštite 
građana od zagađenja s prostora kontejnerskog terminala Brajdica, ranžirnog 
kolodvora Brajdica i željezničke pruge, naročito u daljnjem planskom rješavanju 
navedenih problema i primjeni mjera zaštite. 

 
 

                                                                                             
 
 
Sjednica je završila u 21,30  sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za 
mjesnu samoupravu: 

Predsjednica VMO Krimeja: 
 

   Zoran Miličević       Danijela Bradamante 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 


